
Greg Hoffman (ex-Nike): 'Dit is geen tijd om op safe te spelen'
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Zeg Nike en de kans is groot dat je gelijk een videofragment voor je ziet dat je kippenvel bezorgde. Dat is mede
te danken aan Greg Hoffman, die 27 jaar betrokken was bij de marketing van het sportmerk. “Elk merk moet
verhalen maken die mensen het gevoel geven dat ze zelfs hun stoutste dromen kunnen waarmaken.” En dat
kan ook als je tv’s of kroppen sla verkoopt.

Reinilde van Ekris
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